
PROTOKÓŁ NR 57/2022

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się 
dnia 9 maja 2022 roku.
Posiedzenie komisji trwało 1430'1530 
W posiedzeniu udział wzięli:

1. Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka
2. Agnieszka Gryglas -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka
3. Dorota Banaś -  Skarbnik Gminy Dąbrówka
4. Olga Bieniek -  Inspektor ds. mienia komunalnego i geodezji
5. Rafał Roguski -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu.
Przebieg posiedzenia komisji.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Grzegorz Wójcik, powitał zebranych 
i poinformował, że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie projektu uchwał:

1) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości
Marianów, gmina Dąbrówka,

2) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości
Kowalicha, gmina Dąbrówka,

3) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości Kuligów, 
gmina Dąbrówka,

4) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości Ślężany, 
gmina Dąbrówka,

5) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej na pograniczu 
miejscowości Ślężany - Kowalicha, gmina Dąbrówka,

6) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Kołaków gmina Dąbrówka,

7) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Zaścienie gmina Dąbrówka.

8) w sprawie zawarcia porozumienia o współpracy międzygminnej.

3. W sprawach bieżących:

1) Przedstawienie wniosków, które w ramach MIAS Mazowsze 2022 
otrzymały dofinansowanie,

2) Przedstawienie wyników przeprowadzonych postępowań przetargowych.
4. Zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący Komisji Pan Grzegorz Wójcik wystąpił z zapytaniem do członków 
Komisji, czy zgłaszają propozycje zmian do porządku posiedzenia. W związku 
z brakiem sprzeciwu w porządku posiedzenia przystąpiono do pracy.
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Ad. 2 Zaopiniowanie projektów uchwał.

Pani Olga Bieniek przedstawiła projekty uchwał celem zaopiniowania.

1) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości Marianów, 
gmina Dąbrówka

5 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych.

2) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości Kowalicha, 
gmina Dąbrówka

5 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych.

3) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości Kuligów, 
gmina Dąbrówka

5 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych

4) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej w miejscowości Ślężany, 
gmina Dąbrówka,

5 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych

5) w sprawie nadania nazwy drodze gminnej położonej na pograniczu 
miejscowości Ślężany - Kowalicha, gmina Dąbrówka

5 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych

6) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej
w miejscowości Kołaków gmina Dąbrówka

5 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych

7) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Zaścienie gmina Dąbrówka

5 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych
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Dodatkowo Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła projekt Uchwały ws zawarcia 
porozumienia o współpracy międzygminnej, mającego na celu powierzenie Gminie 
Wieliszew prowadzenia zadania o nazwie „Twój piec nasze powietrze 2”. 
Przeprowadzono głosowanie.

8) w sprawie zawarcia porozumienia o współpracy międzygminnej.
5 głosów „za”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 5 radnych

Ad. 3 W sprawach bieżących.

1) Przedstawienie wniosków, które w ramach MIAS Mazowsze 2022 otrzymały 
dofinansowanie:

s  Budowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Guzowatka wraz z wymianą 
opraw -  odcinek przez miejscowość Działy Czarnowskie (lampy na gruntach 
Guzowatki)

Budowa przyłącza energetycznego oświetlenia ulicznego o długości około 127 m 
wraz ze słupami oraz lampami LED w ilości 3 szt. wraz z wymianą 5 opraw 
Koszt całkowity: 24 000 
Komisja opiniuje negatywnie.

S Wymiana lamp oświetleniowych na lampy LED w miejscowości Cisie
- demontaż 20 istniejących opraw oświetlenia ulicznego typu sodowych
- zakup i montaż 20 nowych opraw oświetlenia ulicznego 
Koszt całkowity: 20 000
Komisja opiniuje pozytywnie.

y  Budowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Karpin 
Budowa przyłącza energetycznego oświetlenia ulicznego ul. Wierzbowej i ul. 
Chabrowej długości około 401 m wraz ze słupami oraz lampami LED w ilości 8 szt. 
Koszt całkowity: 91 564,79
Komisja wnioskuje do Sołectwa Karpin o zwiększenie środków w ramach funduszu 
sołeckiego.

s  Wykonanie przystanku autobusowego w miejscowości Stanisławów
- przygotowania peronu i jego utwardzenia płytami zbrojnymi z kruszywem,
- zakupu oznakowania poziomego i pionowego,
- zakupu wiaty przystankowej 
Koszt całkowity: 20 000 
Opiniuje pozytywnie.

s  Wykonanie przystanku autobusowego z wiatą dla pasażerów w miejscowości 
Teodorów

- przygotowania peronu i jego utwardzenia płytami zbrojnymi z kruszywem,
- zakupu i montaż wiaty przystankowej
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Koszt całkowity: 20 000
Komisja wnioskuje do Sołectwa Teodorów o zwiększenie środków finansowych 
w ramach funduszu sołeckiego.

s  Budowa oświetlenia ulicznego w miejscowości Małopole, ul. Polna 
Budowa sieci energetycznego oświetlenia ulicznego długości 476 m wraz ze słupami 
oraz lampami LED w ilości 10 szt.
Koszt całkowity: 98 850,72 
Komisja opiniuje negatywnie.

2) Przedstawienie wyników przeprowadzonych postępowań przetargowych.
- Wymiana lamp oświetleniowych na ledowe w miejscowości Kowalicha
- demontaż 20 istniejących opraw oświetlenia ulicznego typu sodowych
- zakup i montaż 20 nowych opraw oświetlenia ulicznego 
Koszt całkowity: 20 000
Komisja wnioskuje do funduszu sołeckiego o zwiększenie środków finansowych 
w ramach funduszu sołeckiego.

- utwardzenie drogi gminnej wewnętrznej dz. ew. nr 242 w miejscowości Guzowatka 
w ramach zadania inwestycyjnego Budowa drogi nr 242 i nr 222 w kostce brukowej 
razem z odwodnieniem
Koszt całkowity: 503 570,46 PLN
Komisja wnioskuje o unieważnienie postępowania przetargowego oraz przystąpienie 
do ponownego wyłonienia nowego wykonawcy.

- przebudowa drogi gminnej nr 430102W w miejscowości Zaścienie -  Karolew, gm. 
Dąbrówka, etap - 1.
Koszt całkowity: 691 297,93 PLN 
W postępowaniu złożono 4 oferty.
Komisja wnioskuje o przesunięcie limitu i zabezpieczenie środków finansowych 
z zadania Termomodernizacja Publicznej Szkoły Podstawowej w Józefowie na 
zadanie przebudowa drogi gminnej nr 430102W w miejscowości Zaścienie -  
Karolew, gm. Dąbrówka, etap -  I.

- termomodernizacja Publicznej Szkoły Podstawowej w Józefowie objętego 
dofinansowaniem z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 
Strategicznych
Koszt całkowity: 3 118 935,13 PLN 
W postępowaniu złożono 6 ofert.
Zadanie w trakcie realizacji.

- „Wykonanie projektu budowlanego i wykonawczego rozbudowy drogi gminnej ulica 
Marianowska na odcinku od wlotu skrzyżowania z droga powiatową Nr 4338W
w pikietaż 0+000,00 do piekietażu 0+498,00 w miejscowości Marianów, gmina 
Dąbrówka wraz z uzyskaniem decyzji na realizację inwestycji drogowej (ZRID).” 
Komisja zaopiniowała pozytywnie.
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Ad. 4 Zakończenie posiedzenia.
Następnie Przewodniczący Komisji -  Grzegorz Wójcik, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzeniu, zakończył posiedzenie Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 
Komunalnym Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.

Lp. Nazwisko i imię Podpis
1 Wójcik Grzegorz
2 Marcinkiewicz Andrzej
3 Kłębek Krzysztof
4 Rosa Sławomir
5 Gzowski Adam
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